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Protokoll för vid Styrelsemöte 2024-08-19, kl. 18:30 hos Lennart 
Smedenmark. 
 
Närvarande:    Frånvarande:  
Lennart Smedenmark, ordförande  Annika Josefsson, kassör 
Anders Sundelin, vice ordförande    
Cissi Lingerud, Utbildning 
Olof Ingemarsson, sekreterare 
Christian Lindblom, Junior och ungdom 
Lars Svensson, Tävling  
      
  
 

 
§1 Mötets öppnande. 

 Ordförande öppnade mötet. 
 

§2 Dagordningen. 
 Dagordningen godkändes. 
 
§3 Föregående mötesprotokoll. 

Ordförande föredrog protokollet från föregående styrelsemöte varefter det lades 
till handlingarna. 

 
§4 AP-lista-uppföljningar. 

För närvarande inget på listan att följa upp. 
 
§5 Rapporter/skrivelser. 

Lennart Smedenmark: Rapporterade att SOFT har två remisser ute som ska 
besvaras senast den 25/9, den ena gäller rekommenderade banlängder och den 
andra kartkontroll. 
 
Christian Lindblom: Rapporterade att Regionslägret är genomfört, att 
Hällevikslägret är genomfört med 39 deltagare och 9 ledare varav 7 ledare även 
gick ledarutbildning arrangerat av SISU, att GM på Gotland är genomfört med 
31 deltagare och 4 ledare och Blekinge hade följande medaljörer. Troj 
Gunnarsson guld i H15 Sprint och i Lång, Eddie Karlsson guld i H18 Sprint, 
Faddei Mattin guld i H18 Lång och Serafim Kovalchuk guld i H20 Sprint och 
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silver i Lång. Avseende GM rapporterade Anders Sundelin att Theo Porshult 
tyvärr bröt armen under ett av loppen. 
 
Lars Svensson: Rapporterade att det för närvarande finns 18 arrangörsdagar 
planerade i Blekinge för 2025, att frågan om inomhus-OL ska bli en ny gren och 
begäran från Stockholms distrikt om Arrangörsutbildning från SOFT ska tas upp 
på Tävlingskonferensen 16-17 november, att webinarie angående nya 
banlängder samt kartkontroll ska hållas samt att det finns förslag från SOFT 
(Fredrik Ahnlén) om att dela in Sverige i fem regioner (Norrland, V 
Svealand, Ö Svealand, V Götaland, Ö Götaland) som ska tilldelas värdetävlingar 
enligt planerat schema. 
Idag är det för kort framförhållning (exempelvis är inte 2026 års värdetävlingar 
klara än). 
 
Cissi Lingerud: Rapporterade att det finns behov av fler ledare och en generell 
ledarutbildning är på gång, att avseende MTB-O har det varit tävlingar i 
Hässleholm, Värnamo och Karlshamn, att Karlskrona ska arrangera en tävling 
31 augusti och Småland senare samt att tävlingsplaneringen för 2025 är igång 
med ett mål att även arrangera värdetävlingar. 
 
 

§6 Övriga frågor.  
Det uppmärksammades att Blekingeklubbar var representerade av tre löpare på 
junior-VM. Alma Svennerud, Karlskrona SOK, bronsmedal i Sprintstafett och 
bronsmedalj även på Medel, Emma Emilsson, OK Orion och Axel Bratt, OK 
Orion, silvermedalj i Stafett. 

 
§7 Nästa möte 

Styrelsen beslutade att hålla nästa möte 2024-09-23 kl 18:30 på Karlsnäsgården 
 
§8 Avslutning. 

Ordförande förklarade mötet avslutat kl 19:55. 
 
 
 
 
 
-----------------------------------------     -------------------------------------------- 
Olof Ingemarsson, mötessekreterare Lennart Smedenmark, mötesordförande 
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